主日学家庭反馈单

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天的课程与耶稣在水面上行走有关。你的孩子学习了当信徒对耶稣有信心,他们会有勇 气做非凡的事情。耶稣应许相信祂的人,在需要的时候会帮助他们。(使用的经文:马太 福音14:22-33)

牢记神的话语:



耶稣连忙对他们说: "你们放心! 是我, 不要怕!"马太福音14:27

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩固课堂里所学的内容。

建议的亲子活动:



在下一周的某天晚上,把灯关掉,玩捉迷藏的游戏。你藏起来,让孩子找到你。游戏结束后,问孩子,他们在黑漆漆的房子里一个人走动是否害怕。跟孩子解释作为耶稣的信徒, 我们没有必要害怕,因为我们知道耶稣与我们同在就会得安慰。



每天的祷告:

亲爱的主,谢谢你在我们需要的时候帮助我们。知道在我们需要你的时候你会与我们同在,我们就得安慰,我们没有必要害怕。给我们需要的信心,来为你过勇敢的生活。阿 们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today's lesson was about Jesus walking on the water. Your child learned that when believers have faith in Jesus, they can have the courage to do mighty things. Jesus promises to be there during times of need, for those who believe in Him. (Scripture used: Matthew 14:22-33)

Words to Remember:



"Jesus immediately said to them, 'Take courage, It is I, don't be afraid.'" Matthew 14:27 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:

One night, during the upcoming week, turn out the lights and play a game of "Hide-andseek." Hide and have your child find you. After the game, ask your child if they were afraid, moving around the house in the dark, all alone. Explain that as believers in Jesus we don't have to be afraid, because we can take comfort in knowing that Jesus is with us.

Daily Prayer:



Dear Lord, thank You for being there during our times of need. We take comfort in knowing that You will be there when we need You and that we don't have to be scared. Give us the faith we need to live courageous lives for You. Amen.